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Úvodní slovo pana ředitele 

Vážení kolegové, milí studenti a všichni přátelé a příznivci naší školy,

dostává se Vám „do ruky“ historicky první ročenka gymnázia Victoria High
School. Jsem za ni osobně moc rád. Obsahuje mnoho vzpomínek na první
rok našeho společného vzdělávání a ukazuje zajímavé momenty ze života
školy i jednotlivých studentů. 

Pevně věřím, že tato „první vlaštovka“ bude mít v dalších letech svoje
nástupce a že současní prváci budou vytvářet svoje vzpomínky až do
maturitního ročníku. Zavzpomínejte na náš historicky první školní rok
prostřednictvím příběhů sepsaných našimi studenty. 

Děkuji paní učitelce Simoně Hrabákové a studentům naší školy za její
realizaci a přeji Vám krásné a pohodové prázdniny.

Mgr. Tomáš Mikeska



Vážení čtenáři, 
máme za sebou úspěšně první rok s Victoria High School. 
Společně jsme odstartovali září krátkým, tří denním adaptačním výjezdem,
kde jsme se věnovali poznávání se navzájem. Pomocí aktivit, které si lektoři
připravili, jsme se dokázali lépe poznat, a později i určit rozdělení tříd.
Poté, co jsme přijeli z adaptačního kurzu, jsme se museli zorientovat, v jakém
duchu se bude zbytek roku odehrávat. Čekala nás výzva. Každý z nás se
musel přizpůsobit novému systému a zjistit, jak takový první ročník bude
probíhat. Čekalo nás seznámení se s plánem a rozvrhem vyučování. Victoria
High School spolupracuje se společností Microsoft, a proto jsme se museli
seznámit také s chodem těchto programů.
Během následujících podzimních měsíců jsme začali s výukou. Zkusili jsme si
práci s Labsterem, který nám pomáhá s představivostí pokusů, a to jak v
chemii, tak v biologii. Člověk jen mrkl a už na nás mířily Vánoce, tedy konečně
první větší volno, které všichni s radostí přivítali.
V lednu jsme se sešli v dobré a pozitivní náladě, a s ní odjeli i na náš první
„lyžák“. Na konci ledna totiž celá VHS vyjela na lyžařský kurz do rakouského
Oberdrauburgu, kde jsme byli ubytováni. První navštívený ski resort byl v
Gaimbergu, ale navštívili jsme také: Sillian, Zettersfeld, Hochstein, St. Jakob,
Mölltalský ledovec.
Únor byl především ve znamení příprav na imatrikulační večer. Obě třídy
vytvořili skupinky, které měli připravený program. Spojoval nás společný
třídní tanec. 1. A navíc k tanci vytvořili vtipné scénky, které zpodobňovali
učitelé v jejich nejlepším světle.
Koncem května jsme vyjeli na vlastivědnou exkurzi do Turnova, kde pro nás
byly připraveny aktivity. Rozdělené skupinky se pohybovali po Turnově a
vyplňovali pracovní list, který končil tajenkou. Poté jsme se přesunuli do okolí
Prachovských skal. Pátek studenti strávili v Mladé Boleslavi a hlavní náplň
byla prohlídka továren Škoda auto. Mě osobně tato prohlídka zaujala,
protože mi přiblížila potřeby pro výrobu aut nebo jejich dílů.
Školní rok 24/25 se blíží ke konci. Můžeme říct, že tento rok se povedl.
Zorientovali jsme se v tom, jak studium na gymnáziu probíhá. Za sebou
máme několik výletů, které nás sblížili a spojili. Zkusili jsme si projekty a
práce ve skupině. Pan Marks nám přiblížil fungování IB programu. S tím nás
čeká více učení v angličtině, ale o tom jindy.
Na závěr chci za studenty poděkovat všem profesorům za jejich trpělivost,
kterou s námi měli. Přejeme všem krásné a dlouhé letní prázdniny. A vidíme
se zase v září. “JUPÍÍÍ”
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Úvodní slovo studentů

Jan Samuel Šroubek (I.B)
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Rok 2024/2025

“Adapťák”

Začátkem školního roku 
jsme celý první ročník zahájili adaptačním kurzem. 
Během adaptačního kurzu probíhaly seznamovací hry a další
společné aktivity. 
Cílem bylo se společně seznámit. To se nám podařilo, poté jsme se
opravdu více sblížili. Cesta zpátky byla lepší než cesta tam - už jsme
se znali, takze uz jsme si povídali na cestě zpět.
                                                             Štěpán Tomáš a Adrian Šišulák , 1.B

“Lyžák”

Byli jsme na lyžařském kurzu v rakouských Alpách. Každý den jsme
nejméně 5 hodin lyžovali. Spousta z nás byla v zahraničí na lyžích
poprvé, někteří dokonce i na lyžích stáli poprvé v životě. Kdybychom to
mohli shrnout, užili jsme si to maximálně!!!
Jak z pohledu lyžování, tak z pohledu volnočasových aktivit.
                                                                                                                        1.A

Exkurze

S celou školou jsme se vydali na historicko-zeměpisný výlet do
Turnova, kde jsme byli na obídku. Dále jsme se vydali do Českého
ráje, který jsme prošli skrz na skrz a vydali se na ubytování.
 Tam jsme se najedli a užili sportovní aktivity v areálu. Na další den jsme
jeli do Mladé Boleslavi do Škodovky a potom na večer domů.
                                                                                                                          1.A
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📅  ZÁŘÍ 2024
4.–6. 9. – ADAPŤÁK

20. 9. – NÁVŠTĚVA OLŠANSKÝCH HŘBITOVŮ
27. 9. – NÁVŠTĚVA GALERIE RUDOLFINUM

📅 Listopad 2024
  14. 11. – Návštěva knihovny Vozovna

 14. 11. – Finanční gramotnost (speciální odpolední hodina)
 18. 11. – Science 360 seminář: Antibiotika, rezistence a superbakterie

  21. 11. – Beseda „Alkohol je droga“ – Petr Harazim
  25. 11. – Ekotopfilm

  4. 12. – Workshop: Moje hranice a moje hodnoty

📅 Prosinec 2024
9. 12. – Science 360 seminář: Chemie lásky

12. 12. – Preventivní program: Jak na stres a úzkost
19. 12. – Výstava: Tutanchamon – jeho hrobka a poklady

📅  Leden 2025
16. 1. – Science seminář: Veřejná přednáška

22.–27. 1. – Lyžařský zájezd
23. 1. – Návštěva muzea AČR na Vítkově

24. 1. – Návštěva Náprstkova muzea



📅  Únor 2025
20. 2. – Science seminář/přednáška: ADHD a poruchy

autistického spektra
28. 2. – Imatrikulace

📅  Březen 2025
12. 3. – Seminář: Public speaking

20. 3. – Exkurze do Muzea literatury

📅  Duben 2025
23. 4. – Seminář: Téma AI

24. 4. – IB den a Večer rodiče se studenty
24. 4. – Prezentace: International mindedness and global citizen

📅  Květen 2025
15. 5. – Návštěva České mincovny

21. 5. – Seminář: Podcasting
29.–30. 5. – Graficko-historická akce (mimo Prahu)

📅  Červen 2025
3. 6. – Škola v terénu: Doprava, technika a chemie

23. 6. – Sportovní den
26. 6. – Přírodovědná exkurze – ZOO

27. 6. – Slavnostní ukončení školního roku
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Imatrikulace
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Victoria High School pořádala 28. 2. 2025 svoji oficiálně první imatrikulaci, kde byli
žáci prvního ročníku přivítáni na škole a bylo jim popřáno štěstí do následujících

školních let. 
Celý večer byl naplněn vřelou náladou s rodinami a přáteli.
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V rámci programu byla i zábavná fotobudka,
kterou si rodiny i přátelé mohli zpestřit večer.

Během večera proběhl tanec s rodiči. Později i vystoupení
žáků, které si pro rodiče žáci připravili.
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Dobrý den, dnes jsme si na školu VHS pozvali
vzácného hosta, Adama Röschla.
Dobrý den .
Jak se máte a odkud jste za námi přijel? 
Mám se suprově a přijel jsem z Klánovic, cesta trvala
tak 45 minut.
Tak to je to nějaká doba sem dojet ne?
Noo, tak 45 minut.
 Já mám na vás připravenou otázečku, jaké jsou
vaše zájmy a co děláte ve volném čase?
Hraju baseball a dělám karting, ve volným čase si občas
zahraju nějáké ty hry a občas jdu s kámošema ven.
A jaké jsou vaše úspěchy za poslední dobu?
Jsem Vicemistr České republiky v kartingu v mé
kategorii za rok 2023. V baseballe jsme s týmem vyhráli
MČR v roce 2022 a v roce 2024, byl jsem také hrát v
USA na Floridě a v Barceloně.
Zajímavé, děkujeme za rozhovor.
Já také děkuji.

Rozhovory se studenty

Dneska tady jsem s Kyrylem, který studuje a zároveň chodí do gymu. Jak dlouho
cvičíte a proč jste začal? 

Posiluji rok a půl začal jsem protože celý život sportuju, dělal jsem karate, box. Jakmile
mi bylo 15, tak mě napadlo jít do gymu.

Jaké byly první dojmy?
Bavilo vás to? 

Jo. Kdyby mě to nebavilo, tak bych to nedělal.
 Jak často cvičíte a kde ?

Cvičím třikrát až pětkrát týdně, záleží na volném čase. Chodím do X fitness na
Smíchovským nádraží, kde je velmi dobré fitko, každému to doporučuji.

 Jakou máte dietu a jaké berete suplementy ?
Dietu mají velmi vybalancovanou, celkem zdravou, někdy si dám nějaký ten kousek

čokolády. Beru MSN kolagen GLukami, vitaminy d3 + K2 a všechno ve velkých dávkách.
 Jakou radu byste dal lidem kteří začínají s fitness? 

Zkuste si najít vzor který má dobrou postavu koukejte se na to jak cvičí! Zkuste to
předělat na sebe.

Děkuji za rozhovor 
 Já děkuji Vám.

Kyrylo Hofman

Adam Röschl

Dneska jsem tady s Helčou, která se věnuje veslování.
Co tě přivedlo k tomuto sportu?
K tomuto sportu me přivedl můj tatínek, který se veslování
věnuje od mladí.
Jak dlouho vesluješ?
Veslování se zabývám dva a půl roku.
Jak často máš trénink ?
Pětkrát až šestkrát týdně.
Co takový trénink obnáší?
Průběh tréninku se odvíjí od toho co je za den, protože
každý den je jiny tréninkový plán. Hlavní náplň letního
tréninku je na vodě a poté v posilovně a běh. 
Chystáš se na nějaký závod?
Momentálně se chystám na MČR, které je první týden v
červenci.
Děkuji za rozhovor a přeji hodně úspěchů.
Taky dekuji.

Helena Uhrová



Atanas Alvar Bakoš
Vystavovatel na Veletrhu vědy AV ČR

Vojtěch Bartoš 
 Olympiáda v Alpském Lyžování, sezóna 24/25

30. místo

Erik Mácha 
Erik hraje hokej za Černošice

V Kanadském bodováni 
 zaznamenal 86 bodů

 Tarja Brigita Procházková
Hraje hokej za HC Kobra Praha

 Marko Salijevič
Hraje fotbal za Viktorii Žižkov 

Adam Röschl 
V kategorii EasyKart 100 roku 2023

Vicemistr ČR
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       Úspěchy studentů
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UDÁLOSTI
2024

 Silné povodně zasáhly oblasti Moravy a
Valencie,

Lesní požáry v Los Angeles způsobené
klimatickými změnami,

Donald Trump vyhrál volby a vrátil se
zpět do čela americké politiky,

Letní olympijské hry 2024 se konaly v
Paříži.

2025
Papež zemřel a svět truchlil nad jeho

odchodem,
Silné zemětřesení zasáhlo Řecko a

způsobilo velké škody,
Obrovské požáry v Kanadě zpustošily

lesy,
V Číně se rozhořela debata o stigmatizaci

menstruace u dívek;
Panenka Annabell údajně “unikla” ze

svého úložiště,
Na sociálních sítích se rozšířil termín

“BRAINROT” jako označení pro informační
zahlcení a závislosti.
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Literární okénko
Perspektiva Ch. Baudelaire - Zdechlina

Jak perly v slizu — bez okovů,
hnis v tepnách bublal, rudý, sál,

a maso padalo ze slovů.
Mouchy jak černé lampy snů
se třásly v pachu zkaženosti,
v tom těle, plném stínů dnů,
byl klid i konec věrné ctnosti.

To vše se vlní, dýchá dál,
jak moře zplihlých vnitřností,
a smrt si v tichu vzkaz ti psal:

„I ty jsi pouhá zář hnijící kostí.“

Jakub Berger, I.A

V. Nezval - Manon Lescaut
Šli spolu ruku v ruce,

 zamilovaní v odpolední slunce.
 Smáli se, svět byl jak sen…

 a pak uvidí ležet nějakej ten.

 Na zemi tělo, fakt mrtvý,
 kolem něj mouchy — trochu hnusný.

 Ona se lekla, on stisk ji dál,
 „Tak tohle rande jsem nečekal.“

Tarja Brigita Procházková, I.B

Nejsem tvůj osud,
nejsem tvůj hřích. 
Nepatřím nikomu,
nepatřím nikomu.

Nejsem motýl, 
nejsem včela,

jsem jen holka, 
holka z Arrasu.

Nejsem růže na oltáři,
ani láska, tvá jediná.
Nechci být “všecko”,

co jsi nepoznal,
možná jsi mě jen

špatně pochopil, nebo
 sis mě vymyslel sám.

Nejsem tvůj osud

Manon

Artemij Hubarjev, I.A

Tvůrčí psaní dle ilustrace

V tomhle městečku byl vždycky blázinec.
Ten den přijel chlápek v cylindru na
kouřícím vozítku, lidi se seběhli, ale hned se
dělo něco dalšího. Medvěd tancoval s
krotitelem, flašinetář hrál a strážník jen
koukal. Pak pes začal honit kočku, kohout
vyletěl do vzduchu a lidi se smáli. Z ničeho
nic z kádě vykoukla holka, chvíli nechápala,
ale pak se prostě přidala. V tomhle městě
nuda fakt nehrozila.

Anna Malgač, I.A

Jednoho dne, za sedmero horami a sedmero řekami, byl mladý pán jménem Petr. Petr
byl šťastný kluk, který si užíval svět naplno. Měl také spoustu kamarádů, se kterými rád
trávil čas. Vždycky po škole se sešli a šli dělat různé lumpárny. Zrovna začalo léto, takže
byly dny delší a mohli být venku s kamarády až do večera. Život byl krásný a Petr byl
šťastný. Ale jedna věc ho stále trápila – peníze. Nebyl zrovna z bohaté rodiny, takže
jeho máma neustále pracovala, aby Petrovi dala co nejvíce, co mohla, ale i tak to často
nestačilo. Petr se jednoho dne rozhodl, že s tím něco udělá, a tak si najde nějakou
práci. Šel za místním kolotočářem a zeptal se, jestli by nemohl s něčím pomoci. Pan
kolotočář řekl, že momentálně moc práce není, jenže pak se zamyslel a přišel na
nápad. Řekl Petrovi, že na jedné akci, která bude za týden, měla být mořská panna,
která si bude hrát s místními dětmi. Jenže paní, která to měla hrát, onemocněla. Petr
ani vteřinu neváhal a hned tu práci vzal. Sice z toho nebyl zrovna nejšťastnější, ale
musel něco udělat pro rodinu. Následující týden šel Petr na místní akci a uviděl kostým
mořské panny. Petr se zděsil a málem omdlel, když mu kolotočář řekl, že si k tomu
musí i nabarvit vlasy nazeleno, aby si děti opravdu myslely, že je opravdová mořská
panna. Petr, ač nerad, si s velkým sebezapřením oblékl kostým a ponořil se do sudu s
vodou. Za necelou hodinu začaly přicházet děti a byly naprosto unešené – nedokázaly
uvěřit, že vidí mořskou pannu naživo. Petra to zpočátku bavilo, ale když zjistil, že v tom
sudu musí být ještě pět hodin, voda už nebyla tak teplá jako na začátku a začínalo se
stmívat, už to nedokázal vydržet. Vylezl z vody, sundal si kostým mořské panny a řekl
dětem, že to bylo jen jako, že není opravdová panna. Všechny děti se rozbrečely a
utekly za rodiči. Kolotočář k Petrovi okamžitě přišel a ihned ho vyhodil. Petr byl
zklamaný, že to nedokázal udělat pro svou rodinu ani pro sebe, aby měl lepší život a
dokázal něco změnit. Petr přišel domů s tím, že oznámí mámě, že ho vyhodili. Jenže
když přišel za mámou, ta byla celá bez sebe radostí, smála se a skákala štěstím. Petr se
zeptal: „Co se děje, mami?“ Máma odpověděla: „Petře, já to dala!“ „Co jsi dala, mami?“
„Setřela jsem výherní los – vyhráli jsme 10 milionů!“ Petrovi došel dech. Nevěděl, co má
v tu chvíli dělat, byl taky bez sebe štěstím. A máma povídá: „Tak co, Petře, chtěl jsi mi
něco říct?“ Petr odpověděl: „Ne, mami, už nic, to je jedno.“ Byli oba dva hodně šťastní,
že vyhráli, a mohli si konečně něco dovolit. Takže i přes vyhazov z práce to mělo
šťastný konec a Petr s rodinou byl šťastný a žili spokojeně až do konce života.

Václav Čermák, I.B

Adolf Born



Jedinečný seminář, který se zaobírá tématy, o
kterých je důležité mluvit.Spojuje vědomosti a

souvislosti z jednotlivých předmětů
(matematiky, fyziky, biologie a chemie).

Seminář je pod vedením paní učitelky Paulíny
Kikinderové a panem učitelem Denisem

Dimitrovem. 

Připravují pro nás témata, které nám pomáhají
porozumět souvislostem, propojit jednotlivé
předměty mezi sebou a hlavně se je naučit

používat v praxi.
Názorná ukázka témat za tento rok: 

Antibiotika, Rezistence, Superbakterie, mise na
Mars a další. 
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Science 360
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Na tvorbě ročenky se podíleli:

Design a technická podpora: Kyrylo Hofman
Výběr fotografií: Nelly Billincová, Helena Uhrová,

Amelie Franke, Ondřej Skalický
Obsah: tvorba tříd 1.A a 1.B

Rozhovory: Václav Čermák, Jan Samuel Šroubek, Erik
Mácha

Kalendář školních akcí: Brigita Tarja Procházková 

Děkuji všem, kteří se na přípravě ročenky podíleli, byť 
malou měrou. Pokud naleznete jakoukoliv chybu, prosím,
neváhejte ji nahlásit vedení školy.

Simona Hrabáková


